



## Styrelsemöte protokoll

Plats: Geoexpen, Luleå tekniska universitet  
Tid: 11.51 den 2014-10-20

Närvarande: Harald Börestam, Emelie Hedlund Nilsson, Johanna Mörtberg, Melinda Winninge, Jesper Dalgren

Adjungerade:  
Gustav Lood  
Stark

### §1 Mötets öppnande

Harald Börestam förklarade mötet öppnat.

### §2 Formalia

#### a Val av mötesordförande

Haralad Börestam valdes till mötesordförande.

#### b Val av mötessekreterare

Emelie Hedlund Nilsson valdes till mötessekreterare.

#### c Val av justerare

Melinda Winninge valdes till mötesjusterare.

#### d Adjungeringar

Mötet beslutade att adjungera in Gustav Lood Stark

#### e Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt.

#### f Publicering på Internet

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

#### g Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

#### h Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.  
Styrelsen beslutade



att lägga protokollet för 2014-10-13 till handlingarna.



## §3 Föregående vecka

### a Ordförande

Harald har sedan föregående möte träffat Geos kontaktpersoner från kåren för att diskutera det som behandlades vid KF1 samt hur man går till väga för att söka ur sektionensfonden. Vidare har Harald deltagit i kårens uptakt för sektionerna och skrivit en ansökan till sektionensfonden.

### b Vice ordförande

Emelie har sedan föregående möte träffat kontaktpersonerna från kåren tillsammans med Harald och Jesper, samt deltagit i kårens uptakt för sektionerna och skrivit ansökan till sektionensfonden.

### c Arbetsmarknadskontakt

-

### d Medlemskontakt

Daniela har sedan föregående möte mailat ut medlemsmail, skapat eventet november på facebook, mailat IVL om spons till Geosektionen och suttit i expen.

### e PR-info

Melinda har sedan föregående möte mailat olika företag om spons till Geo och väntar på svar. Vidare har Melinda uppdaterat hemsidan samt räknat repets märken.

### f Kassör

-

### g UBS

Jesper har sedan föregående rapportering hanterat inkomna studentärenden. Som ett led i detta har han mailat Bernspång, Ulf Olsson och Milan. Vidare har Jesper deltagit på brand och VoVs programråd och träffat programråden inför rådet.

Dessutom har Jesper tillsammans med Emelie anordnat VKM, deltagit på UBSråd och mailat mattelärare om tentastuga. Tentastugan blir inställd, skjuts fram till eventuellt lp 2. Jesper har även deltagit i 2 GU möten.

### h Vice UBS

-

### i Sekreterare

-

### j Studentskyddsombud

-



## §4 Sittlista

Expen ärstängd

Tisdag:

Onsdag:

Torsdag:

## §5 Lösning till kopiatorproblemet

Den gemmensamma kopiatorn i kåridoren har plockats bort, varpå Geo måste ordna utskrifter på egen hand. Mötet bestämmer att Joel för över pengar på sitt pay-ex konto för att kunna skriva ut saker, tar kopia på utskrifter och tar betalt av Geo för det. Melinda gör likadant.

## §6 Beslut angående sektionmöte

Mötet har pratat om att sektionmötet ska hållas den 26:e November  
Förslag har uppkommit om att flytta mötet till den 3:e december. Har vi möjlighet att flytta datumet.

Mötet beslutar att flytta mötet till den 2:a November och Geoaktivs den 3:e.

## §7 Rapportering om sponssök

Johanna - har inte fått något svar från de företag hon kontaktat. Gustav - Vitre var intresserade av ett samarbete och återkommer. NDS inte intresserade. Väntar svar från fler. Daniela - har fått svar från IVL, de var inte intresserade av den marknadsföring som Geo sysslar med. Men de var intresserad av att komma förbi och prata när de har vägarna förbi. Harald - har inte fått svar. Emelie- har inte fått svar.

## §8 Arktis sektionsbidragssökning

Verksamhetsbidragsansökan har kommit in från Arktis. Styret bestämmer bidragsstorlek till Arktis efter att alla ansökningar kommit in till styret från samtliga sektionsföreningar.

## §9 Diskussion Geoaktivs datum

Mötet beslutade att sätta datumet till den 3:e november

## §10 möte med valberedningen torsdag

Harald informerar mötet att Geostyret har möte med valberedningen kommande torsdag för att starta igång Geosektionens val till styret 2015. Alla som vill får sitta med på mötet.



## §11 Övrigt

Sten har inkommit med en ansökan till eventbidrag.

I budget återstår 600kr för denna post. Mötet beslutar därför att bevilja STEN en stumma på 300 riksdaler samt meddela föreningarna hur mycket som återstår detta år.

## §10 Nästa möte

Nästa styrelsemöte kommer att hållas i lp2



## §11 Mötets avslutande

Mötesordförande Harald Börestam förklarade mötet avslutat.

---

Harald Börestam, mötesordförande

---

Emelie Hedlund Nilsson, mötessekreterare

---

Melinda Winninge, justerare